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Sandra – LabdienIedzīvotāji runā, ka

Labdien
Iedzīvotāji runā, ka iespējamā cena kanalizācijas projektam, katram iedzīvotājam izmaksās
vairāk par 700euro. Vai tā varētu būt taisnība? Ja tiešām šāda summa, būs jāmaksā katram
mājas iedzīvotājam, vai pašvaldībai ir kāda iecere kā no savas puses to atbalstīt, vai tomēr
paredzēts pieslēgumu veicināt ar pastiprinātām sankcijām u.tml, piemēram kā tagad, 2
reizes palielinot kanalizācijas izvešanas maksu?
Lūdzu rast iespēju, sakārtojot Lapu ielu, ceļu apbērt ar zemi, nevis ar pelēku pulveri, kurš
lietus laikā saķep un rada putekļus ) kā tas bija pēc iepriekšējā projekta. Pirms 2 gadiem
tika noasfaltēts Akmeņu ielas ceļs, bet tagad tam jau ir bedre, pārrakts un 2 ielāpi. Ja
tādas problēmas jau tik ātri atklātas, vai nav šaubas par tā turpmāku kvalitāti un
iespējamām problēmām nākotnē?


